



新加坡永定会馆 SINGAPORE ENG TENG ASSOCIATION

132 Neil Road Singapore 088861 | Tel: 6224 5379 | Fax: 6227 4637
Email: engteng@singnet.com.sg | www.engteng.org.sg

2023 年奖学金申请条件

Scholarship Eligibility Criteria 2023

会员或其子女，可通过本会网站 www.engteng.org.sg 申请和上载成绩单
Applicants must be members or children of members. Please apply via website www.engteng.org.sg and upload the relevant documents.

奖学金申请组别 Scholarship Award Categories

1. 小学组/ Primary School:(品行必须优良 / Conduct : Good or above)

P1-P2 → 依据德、智、体、群、美五项综合评估。

Students are assessed holistically.

P3-P5 → 平均 75 分以上

Average score of 75 marks or above

P6 PSLE: 会考成绩→华、英、数、科总积分不超过 10 分

Total score of 10 or less with ALs for Chinese, English, Mathematics & Science.

2. 中学组/ Secondary School:(品行必须优良 / Conduct : Good or above)

中一至中三 S1 - 3 :

华、英、数学必须 C6 或以上，全年成绩总平均达 70 分或以上。

C6 or above for Chinese, English & Mathematics and an average score of 70 or higher.

中四及中五 S4 - 5 :

以“O”水准会考成绩为准。华、英及数学必须考获最低积分 C6 ; L1R5 六科总积分不超过 10 分。

Based on GCE O-Level results. C6 or above for Chinese, English & Mathematics and raw L1R5 of 10 or below.

3. 初级学院/理工学院组 JC/Poly:(品行必须优良 / Conduct : Good or above)

3.1 初级学院组 JC : 英文理解与写作(GP)及华文副修必须及格。三科主修及一科副修最低等级为 B。初级学院二年级以 A 水准会考成绩为准。



新加坡永定会馆 SINGAPORE ENG TENG ASSOCIATION

132 Neil Road Singapore 088861 | Tel: 6224 5379 | Fax: 6227 4637
Email: engteng@singnet.com.sg | www.engteng.org.sg

A pass or above for GP & Chinese, and a B or above for 3 H2s and 1 H1 subject. JC2 Students will be assessed based on GCE A-Level results.

3.2 理工学院组：第一学期及第二学期每科成绩最低等级为 B 及 GPA 至少 3.0 (GPA 以满分 4.0 为参照)。

Average of B or above for all modules, and a GPA of 3.0 or above (based on 4-point scale grading system).

4. 大学组 University : (品行必须优良 / Conduct : Good or above)

- 每科最低等级为 B 及 GPA 至少 3.5 (GPA 以满分 5.0 为参照)。

Average of B or above for all modules, and a GPA of 3.5 or above (based on 5-point scale grading system).

如有必要，奖学金委员会将向申请者索取正本成绩单参阅。

If necessary, Eng Teng Association Scholarship Committee may request for the original transcript from the applicant.

新加坡永定会馆奖学金委员会有权修改或增删奖学金申请条规

Eng Teng Association Scholarship Committee reserves the right to revise, add or delete the rules, regulations and conditions of the scholarship.